
    
Referat bestyrelsesmøde 25. oktober 2018 
Tilstede: Jeanet, Evan, Stine, Birthe, Thea & Ro. 
 

Tilbagemelding fra medlemmer.  
Medlem undrer sig ang. græsslåningen - at græsset har været højt.  
Bestyrelsen oplyser at græsslåmaskinen har været punkteret og til reparation og at det 
derfor har været årsagen til manglende klipning, samt forhindringer ifht. Reparation 
der yderligere har forsinket muligheden for græsslåning.  
 

 Medlemssamtykke & GPDR  
Nye medlemmer modtager samtykkeerklæring ang. personoplysninger v. indmeldelse  
Eksisterende medlemmer bliver bedt om at underskrive samtykkeerklæringen på den 
kommende General Forsamling. De medlemmer som ikke møder op bliver informeret 
først på email, eller kontaktet via telefon såfremt der ikke findes en aktiv email 
  
Opfølgning på skrald, grenbunke og vand 

 
Skraldespande er sat i containeren den sidste torsdag i oktober som sædvanligt.  
Der lukkes for vandet v. den kommende nattefrost.  
Der bestilles afhentning af grenbunke. 

 
Vejbump, Solager B 
Solager Bs bestyrelse forslår at afholde et møde sammen med Solager A's bestyrelse 
ang. vejbump, legeplads, hjertestarter. Evan og Jeanet aftaler og deltager i et møde 
inden d. 26 november 2018 (deres næste bestyrelsesmøde.) 

 
Bestyrelsens-samarbejde 
Punktet udskydes til næste møde hvor alle medlemmer er tilstede.  

 
Hoffmann  
Hoffman har kontaktet bestyrelsen ang. et tidligere tilbud som de ikke ønsker offentligt 
tilgængeligt. Bestyrelsen har ikke kunnet identificere noget tilbud fra Hoffman på 
hjemmesiden. Evan udfærdiger et svar til Hoffman. 

 
Evaluering af arbejdsdagen 
Vi har påbegyndt evaluering af arbejdsdagen. Færdiggøres på næste møde når alle 
medlemmer er tilstede. 

 
Græsslåmaskinen 
punkt udskydes til næste gang. 

 



Opfølgning på havevandringen  
Bestyrelsen erkender at havevandringen i sidste del af sæsonen har været udført 
utilfredstillende. Der har desuden været forhindringer med at udsende mails ang. 
hækklipning mm. pga den nye e-mail opsætning, bestyrelsen@solagera.dk. 
Bestyrelsen har løst problemet og stræber efter en bedre struktur for udførelsen 
fremover.  

 


